
1 
 

 
  

OiSO.0002.45.2022  

  

PROTOKÓŁ NR XLV/2022 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 28 października 2022 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na początku sesji było 14 Radnych, nieobecny Radny 

Stanisław Szpiech (lista obecności w załaczeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 8.05 do godziny 9.40. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem w sprawie poszerzenia porządku obrad 

w pkt. 8 podpunkcie j) o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego. Wniosek przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 19 września 2022 r. 

4. Przyjęcie protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 26 września 2022 r. 

5. Informacja Wójta o realizacji uchwał.  

6. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na rok 2022 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2023, 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2023, 

d) przyjęcia statutu Związku Powiatowo – Gminnego „Partnerstwa Gmin i Powiatu 

Brzozowskiego”,  

e) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2023”, 

f) „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Nozdrzec na lata 2023 – 2027, 
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g) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Nozdrzec, 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Wesoła, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Nozdrzec położonej w miejscowości Izdebki  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. 

j) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zakończenie. 

Ad 3, 4. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przyjęcia protokołów:  

- sesji z dnia 19 września 2022 roku, wobec braku uwag oraz wniosków przystąpiono do 

głosowania; za- 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- sesji nadzwyczajnej z dnia 26 września 2022 roku, wobec braku uwag oraz wniosków 

przystąpiono do głosowania; za- 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Ad 5, 6.  

Wójt Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje z realizacji uchwał i wydanych 

zarządzeniach od XLIII sesji.  

 

W związku z przybyciem Radnego Stanisława Szpiecha, Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że Radnych biorących udział w obradach jest 15. 

Ad 7.  

Wójt przedstawił informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2021 r., dyrektorów 

i kierowników jednostek pomocniczych gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec przedstawił informacje o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za 2021 r. - Wójta Gminy Nozdrzec, Przewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec 

oraz Radnych Gminy Nozdrzec. Przewodniczący odniósł się do stwierdzonych 

nieprawidłowości przez Wojewodę Podkarpackiego w swym oświadczeniu majątkowym, 

wyjaśniając powód stwierdzonych nieprawidłowości.  

 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/420/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022, przyjęta 

została głosami; za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



3 
 

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2023. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji, a przed sesją Radni otrzymali projekt uchwały po zmianach, o które 

wnioskowała Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych opiniująca przedmiotowy projekt.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych przedstawił pozytywną opinię do 

procedowanego projektu uchwały i poinformował, że wniosek komisji dotyczył zmiany kwoty 

z 25,22 zł, na 25,00 zł w § 1 punkcie 2 podpunkcie b). 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/421/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2023, przyjęta została głosami; za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji, a przed sesją Radni otrzymali projekt uchwały po zmianach, o które 

wnioskowała Komisję Budżetu i Spraw Gospodarczych opiniująca przedmiotowy projekt.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych przedstawił pozytywną opinię do 

procedowanego projektu uchwały i poinformował, że wniosek komisji dotyczył zmiany 

zaokrąglenia kwot do pełnego złotego w dół. 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/422/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2023, przyjęta została głosami; za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatowo – Gminnego „Partnerstwa 

Gmin i Powiatu Brzozowskiego”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój pytał w rozdziale 2 §9 o podpunkt d) Statutu Związku Powiatowo-

Gminnego „Partnerstwa Gmin i Powiatu Brzozowskiego”, który dotyczył realizacji 

przedsięwzięć usprawniających gospodarkę odpadami oraz budowy instalacji do 
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unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz w rozdziale 3 §12 ust. 5 czy w przypadku 

kończącej się obecnie kadencyjności skład Zgromadzenia ulegnie zmianie. 

 

W odpowiedzi Wójt poinformował, że jednym z głównych celów Związku jest wspólne 

rozwiązanie problemu gospodarki ściekowej. Co do drugiego pytania Wójt stwierdził, że  

w skład Związku wchodzą jednostki samorządu terytorialnego reprezentowane m.in. przez 

osoby pełniące funkcję wójta, burmistrza czy starosty. 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/423/2022 w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatowo – Gminnego 

„Partnerstwa Gmin i Powiatu Brzozowskiego”, przyjęta została głosami; za – 15, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2023”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy kwota 5 tys. zł nie jest za mała na realizację programu. 

 

Wójt poinformował, że dotychczas kwota w tej wysokości wystarczała. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wskazał zapis w §10 mówiący o możliwości zmiany kwoty  

w miarę zgłaszanych potrzeb przez podmioty określone w art. 3 ustawy o pożytku publicznym  

i wolontariacie.  

 

Radna Grażyna Gładysz wskazała §8 dotyczący współpracy Gminy Nozdrzec w pozyskiwaniu 

środków z innych źródeł finansowania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zachęcał podmioty do zgłaszania zainteresowania w kwestii 

przygotowania wniosków o środki i dotacje oraz udzielenia pomocy w ich sporządzaniu 

zarówno w Urzędzie Gminy Nozdrzec jak i w Gminnym Ośrodku Kultury w Nozdrzcu. 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/424/2022 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023”, przyjęta została głosami; za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 



5 
 

Projekt uchwały w sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Nozdrzec na lata 2023 – 2027. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/425/2022 w sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Nozdrzec na lata 2023 – 2027, przyjęta została głosami; 

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/426/2022 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Nozdrzec, przyjęta została głosami;  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Wesoła. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/427/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości 

Wesoła, przyjęta została głosami;  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Nozdrzec położonej w miejscowości 

Izdebki z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Zbigniew Szpiech poinformował, że podjęcie uchwały jest zasadne, gdyż przedmiotowa 

działka jest użytkowana jako podwórko.  

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/428/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Nozdrzec 

położonej w miejscowości Izdebki z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej, przyjęta została głosami;  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali przed sesją. 

 

Wobec braku wniosków przystąpiono do głosowania.  

 

Uchwała Nr XLV/429/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego, przyjęta została głosami;  

za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Ad 9. 

W sprawach różnych Przewodniczący Rady Gminy poinformował o piśmie Przewodniczącej 

Koła Gospodyń Wiejskich w Ujazdach i Pani Sołtys Elżbiety Ogrodnik, złożonym do 

Przewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec oraz do Wójta Gminy Nozdrzec. Pismo  to dotyczyło 

wsparcia finansowego w kwocie 15 tys. zł na zakup stolików i krzeseł do Domu Ludowego.  

W udzielonej odpowiedzi przekazano, że niestety w tym roku nie możliwe jest sfinansowanie 

zgłoszonych potrzeb, co nie znaczy, że nie zostaną podjęte działania w tej kwestii  

w przyszłorocznym budżecie – w miarę dostępnych wolnych środków. Przewodniczący Rady 

Gminy zachęcał również do nawiązywania współpracy w ramach pozyskiwania środków  

z Urzędem Gminy oraz Gminnym Ośrodkiem Kultury w Nozdrzcu. 

 

Następnie Przewodniczący odczytał wnioski złożone przez Panią Elżbietę Ogrodnik Sołtys 

Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta Górka w sprawie: 

1) budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej w Ujazdach i Rytej Górce, 

2) wymiany przepustu z drogi wojewódzkiej 884 na drogę o nr 2812 (tzw. Husówka)  

i położenie nawierzchni asfaltowej na 70 m odcinku i dokończenie rzeczonej dogi, 

3) remontu elewacji zewnętrznej Domu Ludowego w Ujazdach i wyasfaltowanie placu wokół 

budynku, 

4) budowy oświetlenia w ciągu drogi wojewódzkiej 884 w Ujazdach. 

 

Wójt Gminy Nozdrzec w odniesieniu do zgłaszanych wniosków poinformował, że w ciągu 

jednej kadencji nie możliwa jest realizacja wszystkich inwestycji z przed dziesiątek lat. 
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Wójt podkreślił, że stara się realizować działania inwestycyjne we wszystkich sołectwach 

Gminy Nozdrzec i są na to dowody liczbowe.  

 

Pani Elżbieta Ogrodnik - Sołtys Wesoła Ujazdy, Ryta Górka poinformowała, że wniosek 

dotyczący wymiany przepustu z drogi wojewódzkiej na drogę (Husówka) wynika z obiecanej 

wymiany przepustu przez Pana Wójta. 

 

Wójt poinformował, że chodzi o inwestycje, które wymagają dużo większych nakładów 

finansowych np. remont Domu Ludowego, budowa oświetlenia i remonty dróg, ponieważ 

skutkowałoby to wykluczeniem pozostałych miejscowości.  

 

Radny Krzysztof Kurdziel prosił o pozytywne załatwienie sprawy dofinansowania zakupu 

krzeseł i stołów, gdyż Koło jest bardzo aktywne i organizują różne imprezy dla mieszkańców. 

Dodatkowo Radny poruszył kwestię budowy chodników przy drogach wojewódzkich i budowy 

oświetlenia ulicznego. Radny Krzysztof Kurdziel przypomniał wypowiedź Wójta, który mówił, 

że z oszczędności wynikających z przekazania Szkoły Podstawowej Nr 2 w Wesołej – Fundacji 

Akademia Umiejętności będą wybudowane chodniki i oświetlenie. 

 

Wójt przekazał, że w przyszłorocznym budżecie jest zaplanowana bodowa dwóch odcinków 

oświetlenia w Ujazdach, które są zaprojektowane.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy wnioskował o remont mostu na Magierów, droga jest 

oddana a most jest w bardzo złym stanie. 

 

Wójt potwierdził zakończenie budowy drogi wojewódzkiej w Baryczy i poinformował, że 

gmina będzie wnioskowała do Urzędu Marszałkowskiego o dotację na remont drogi gminnej 

Wesoła-Magierów, która została zniszczona przez wyznaczony objazd. Pomimo, że materiał na 

most jest przygotowany to w tym roku już nie ma czasu na wykonanie remontu i zostanie 

zrealizowany w przyszłym roku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że na obradach Komisji Budżetu i Spraw 

Gospodarczych członkowie wnioskowali o skrócenie czasu świecenia lamp do 21.00. 

 

Wójt zwrócił się do Radnych, że mogą podjąć dyskusje w tym temacie i ustalić czas świecenia 

lamp. Dodatkowo Wójt wspomniał, że obecnie gmina czeka na kosztorysy wymiany 

wszystkich lamp na ledowe i jeśli środki finansowe pozwolą na realizację tej inwestycji to 

również zostaną wymienione zegary sterujące.  

 

Radny Krzysztof Kurdziel prosił o podjęcie działań w sprawie przeniesienia lamp  

w miejscowości Wesoła w kierunku Hłudna z lewej strony na prawą, ponieważ tam gdzie są 

zamontowane to tylko generują koszty a nie spełniają swojej funkcji. 

 

Wójt stwierdził, że należy przeprojektować ten odcinek oświetlenia, o którym jest mowa, gdyż 

nie ma innego rozwiązania. W kwestii oświetlenia Wójt poinformował, że w pierwszej 

kolejności będzie budowa oświetlenia przygotowanych projektów a następnie projektowanie 

kolejnych. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej rozeznawał 

zapotrzebowanie mieszkańców na węgiel. 
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W odpowiedzi Wójt poinformował, że mamy określone zapotrzebowanie. W tym celu został 

zwołany konwent w Brzozowie, gdzie toczyły się rozmowy na temat rozwiązań  

i prawdopodobnie będą zawierane porozumienia z przedsiębiorcami zajmującymi się sprzedażą 

węgla, obecnie czekamy na szczegółowe wytyczne. 

 

Radny Marian Zabój poinformował, że w lipcu 2021 r. pojawiła się w prasie „Nowiny” 

informacja, że nasza gmina jest trzecią od końca w województwie pod względem podatków na 

jednego mieszkańca, Radny zwrócił się z wnioskiem do Komisji Rewizyjnej  

o przeprowadzenie analizy pod tym względem. 

Następnie Radny poinformował o wyjeździe do Wicemarszałka Pilcha w sprawie budowy 

chodników przy drogach wojewódzkich i wskazał na 2 możliwości dofinansowań do budowy 

chodników tj. 80% Urząd Marszałkowski a 20% gmina lub 60% Urząd Marszałkowski i 40% 

gmina. Podczas swej wypowiedzi Radny podziękował Staroście Brzozowskiemu i Dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych za zorganizowanie wyjazdu i za poświęcony czas. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wyraził zadowolenie z interwencji Pana Starosty i Dyrektora 

członka Zarządu Powiatu w sprawie budowy chodników w ciągu drogi wojewódzkiej, jako 

próbę zreflektowania się za głosowanie przeciwko inwestycjom w obszarze infrastruktury 

drogowej — w ciągu dróg powiatowych na terenie gm. Nozdrzec, przypominając głosowanie 

Zarządu Powiatu w sprawie remontu drogi Izdebki-Barycz  w przysiółku Wesoła-Magierów. 

Przewodniczący z ironią podkreślił, że ma nadzieję, iż wyjazd ten przyczyni się w jakiś sposób 

do szeregu już zrealizowanych działań w obszarze budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej 

835 na terenie gm. Nozdrzec oraz działań podjętych na sesjach przez Radę Gminy w obecnej 

kadencji czy też Urząd Gminy Nozdrzec. 

 

Radny Marian Zabój prosił o wyjaśnienie informacji związanych z głosowaniem w sprawie 

remontu drogi Magierów, gdyż nie wie o co chodzi. 

 

Przewodniczący poinformował, że w 2022 roku odbyło się 158 posiedzenie Zarządu Powiatu, 

na którym rozpatrywano możliwość włączenia do budżetu działań inwestycyjnych w obszarze 

dróg powiatowych współfinansowanych z Funduszu Leśnego, podczas głosowania tylko trzech 

członków Zarządu charakteryzowało się roztropnością, aby rzeczowa droga Izdebki - Barycz 

na odcinku Wesoła – Magierów została ujęta do realizacji, dzięki którym mamy dobrą 

nawierzchnię bitumiczną o nośności do 30 ton. Przewodniczący oznajmił, że informacje, które 

przedstawił nie są wyssane z palca, lecz posiadł je z na podstawie wniosku o udostępnienie 

informacji publicznej dotyczącej protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu w Brzozowie, 

zrealizowanych podczas obecnej kadencji samorządu terytorialnego do dnia złożenia wniosku. 

 

Wójt Gminy Nozdrzec stwierdził, że każdy powinien zajmować się tym do czego został 

powołany i wykonywać działania w zakresie swoich kompetencji. 

 

Następnie Wójt przedstawił informacje o działaniach inwestycyjnych: 

- przebudowa i rozbudowa sieci wodociągowej oraz stacji uzdatniania wody w Izdebkach -  

inwestycja przebiega bez większych opóźnień, 
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- dostawa pojazdu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych z terenu Gminy 

Nozdrzec - w dniu 27.10.2022 r. upłynął termin realizacji umowy. Pojazd nie został 

dostarczony z uwagi na wstrzymanie linii produkcyjnej firmy Ford (brak komponentów 

niezbędnych do wytworzenia pojazdów). Gmina wystąpiła do Wykonawcy z oświadczeniem  

o odstąpieniu od umowy i naliczyła kary umowne za niewykonanie umowy w wysokości 

18 757,50 zł brutto, 

- budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Nozdrzec - Wykonawca obecnie realizuje 

roboty w m. Nozdrzec, gdzie na koniec września wykonał już sieć o długości 1500 m oraz  

w m. Wara, gdzie na koniec września wykonał już sieć o długości 500 m, 

- zakończenie prac - przygotowanie podbudowy przy placach manewrowych i dojazdach przy 

budynkach OSP Wara i Ryta Górka oraz wykonanie płyty odbojowej wokół budynku OSP 

Wara na kwotę 100 000 zł, 

-  kompleksowa obsługa bankowa budżetu Gminy Nozdrzec i jednostek organizacyjnych  

w 2023 roku - rozstrzygnięcie zapytania ofertowego - 30.11.2022 r. 

- odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Nozdrzec  

w 2023 roku - postępowanie zakupowe zostanie wszczęte w pierwszej połowie listopada 2022 

r. Szacunkowa wartość zamówienia została określona na poziomie 1 025 000,00 zł brutto. 

Analiza w zakresie wywozu odpadów, a także wywiad z pracownikiem PSZOK uwidoczniły 

potrzebę ograniczenia wywozu odpadów wielogabarytowych, do wywozu ich na PSZOK.  

W chwili obecnej, Gmina ponosi niewspółmierne koszty wywozu wielogabarytów z uwagi na 

nieprzestrzeganie przez mieszkańców regulaminu PSZOK - w punkcie selektywnej zbiórki 

pojawiają się ogromne ilości odpadów, które nie powinny się tam znaleźć (i mogłyby zostać 

wyrzucone do dedykowanych im worków) jak np. małe plastikowe elementy, elementy szklane, 

a także namoknięte, przegniłe meble czy napuchnięte od wilgoci płyty drewniane, które 

niepotrzebnie zwiększają tonaż utylizowanych odpadów. Jeśli skutecznie nie ograniczymy 

nieprawidłowych praktyk, w kolejnym roku konieczna będzie spora podwyżka wysokości 

opłaty śmieciowej, 

- w sprawie zmniejszenia kosztów zużycia energii będzie - dostawa i montaż instalacji 

fotowoltaicznej na Stacji Uzdatniania Wody w Wesołej - w chwili obecnej wykonane zostało 

rozeznanie rynku celem przeprowadzenia postępowania zakupowego. Podana cena 48 700,00 

zł jest ceną orientacyjną. Po wprowadzeniu środków do budżetu, postępowanie zakupowe 

zostanie przeprowadzone, a prace (przy sprzyjających warunkach atmosferycznych) powinny 

zostać wykonane jeszcze w tym roku w planie również jest montaż instalacji fotowoltaicznej 

na stacji uzdatniania w Izdebkach oraz Urzędzie Gminy, 

- remont dróg na terenie Gminy Nozdrzec w miejscowościach Hłudno, Huta Poręby, Izdebki, 

Nozdrzec, Siedliska, Wara, Wesoła – na kwotę 1 117 543,81 zł ze środków własnych. Prace  

w Hucie Poręby oraz Siedliskach zostały wykonane, pozostałe prace są w trakcie realizacji. 

- budowa i modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Wara (dz. 1372/2, Izdebki 

6643, Izdebki 7064) na kwotę 148639,48 w tym 110 000,00zł ( UM) 38 639,48 zł - środki 

własne, umowa z Wykonawcą tj. firmą Pana Ryszarda Potocznego została podpisana i roboty 

są już realizowane. Termin umowny zakończenia prac to 21.11.2022 r. 

Wójt przedstawił kwoty inwestycji drogowych, które zostały wykonane przez Rejon Budowy 

Dróg i Mostów w Krośnie; Hłudno – 215 143 zł, Izdebki – 261 410 zł, Nozdrzec - 202 212 zł, 

Wara - 103 943 zł, Wesoła - 233 520 zł, i stwierdził, że nieprawdą jest twierdzenie, że wszystko 
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idzie do Izdebek i Wary. Na zakończenie Wójt powiadomił, że w każdej miejscowości zostanie 

opublikowana gazetka z wykonanych inwestycji. 

 

W nawiązaniu do informacji przedstawionych przez Wójta, Przewodniczący Rady Gminy 

wskazał, że jak to zostało już powiedziane na sesji i Zebraniu Wiejskim w Nozdrzcu — 

Nozdrzec jest miejscowością, gdzie na infrastrukturę drogową przekazano dotychczas 

najwięcej środków z budżetu gminy w porównaniu z innymi miejscowościami. 

Przewodniczący Rady odniósł się również do zapisu w mediach społecznościowych jednego 

z mieszkańców Nozdrzca, który widocznie nie wie co zostało zrealizowane dotychczas 

w Nozdrzcu. Realizacja zadań w poszczególnych miejscowościach odbywa się w różnych 

obszarach i poprzez nieprawdziwe stwierdzenia, że wszystko jest robione w Izdebkach 

i w Warze jest wprowadzaniem mieszkańców gminy w błąd. I tak jak wspomniał Wójt Gminy 

Nozdrzec, fakty te zostaną przedstawione po zakończeniu bieżących działań inwestycyjnych, 

w podziale na miejscowości.  

 

Radny Krzysztof Kurdziel pytał, czy pobocza na drodze Harendarskiej podlegają gwarancji, 

ponieważ porobiły się uskoki. 

Radny Krzysztof Kurdziel prosił o naprawę powstałych dziur drogi na Pańskie. 

 

Radny Marian Zabój odniósł się do informacji na temat odpadów komunalnych informując, że 

na początku kadencji sugerował zakup działki na budowę wiaty na przechowywanie odpadów 

przywiezionych przez mieszkańców oraz zakup widlaka, który ułatwił by pracę osobie 

segregującej odpady. 

Natomiast w nawiązaniu do słów Wójta i Przewodniczącego w sprawie analizy przekazanych 

środków finansowych na zrealizowane inwestycje, Radny Marian Zabój prosił o przestawienie 

analizy z całej kadencji ponieważ w Nozdrzcu zrobiono dwie czy trzy drogi za całą kadencję. 

 

Odnosząc się do słów Radnego Mariana Zaboja, Wójt poinformował, że w pierwszym roku 

kadencji w ramach Fundusz Dróg Samorządowych kwalifikowały się trzy drogi w tym dwie  

w Nozdrzcu i zostały wykonane z przebudową gdzie koszty są bardzo duże. Jako przykład Wójt  

podał koszt wykonanej drogi Harendarskiej odcinek 1 km to kwota 600 tys. zł, gdzie na 

poprawę nawierzchni wszystkich dróg w gminie wydatkowano w zaokrągleniu 1 200 000,00 

zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy w odniesieniu do informacji Radnego Mariana Zaboja 

przedstawił informacje na temat wykonanych inwestycji w miejscowości Nozdrzec: 

1) modernizacja, roboty ziemne przy boisku sportowym w Nozdrzcu, 

2) budowa Otwartej Strefy Aktywności w miejscowości, 

3) remont drogi w miejscowości Nozdrzec – droga nr 2653 

4) przystanek na początku Nozdrzca na wniosek Radnego Mariana Zaboja, 

5) remont dachu na budynku Domu Strażaka w Nozdrzcu, wykonanie zadaszenia oraz 

altany drewnianej w prace był społecznie zaangażowany Radny Grzegorz Baran lata 

2019-2020, 

6) remont drogi nr 115859R 
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7) remont drogi nr 11585R 

8) remont drogi działka nr 2812 w miejscowości Nozdrzec, 

9) przygotowanie projektu na 2 km chodnika przy drodze wojewódzkiej 835, 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za zaangażowanie pozostałych osób, które 

dotychczas nic nie zrobiły w tym kierunku, a chcą sobie jedynie przypisać budowę tego 

chodnika i jeżdżą do Urzędu Marszałkowskiego,  

10) remont drogi działka nr ewid. 1128, 

11) rozpoczęcie budowy kanalizacji Nozdrzec Etap I, 

 

Na podsumowanie ww. inwestycji, Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że dotychczas na 

terenie Nozdrzca wykonano 5 dróg, a dodając 2 drogi, które zostały zakończone w ostatnich 

tygodniach — jest ich łącznie 7. Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec stwierdził, że 

informacje Radnego Mariana Zaboja na temat dróg w Nozdrzcu są nieprawdziwe. Nie prawdą 

jest stwierdzenie, że wszystko idzie do Wary i do Izdebek, gdyż w obu miejscowościach zostało 

wykonanych remontów dróg za kwotę o ponad połowę niższą. Przewodniczący zwrócił się 

z prośbą do Radnych, aby wyjaśniali mieszkańcom nieprawdziwe informacje, których są 

świadkami. 

 

Radny Stanisław Szpiech – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, odniósł się do wniosku 

Radnego Mariana Zaboja w sprawie sprawdzenia informacji na temat wysokości podatków 

przypadających na jednego mieszkańca Gminy Nozdrzec, informując, że Komisja Rewizyjna 

powoływana jest do kontrolowania działalności Wójta w szczególności gospodarki finansowej 

pod względem legalności, gospodarności, rzetelności i celowości. Komisja Rewizyjna nie jest 

powoływana w celu sprawdzania statystyk publikowanych w prasie, w związku z powyższym 

wniosek uznał za bezzasadny.   

 

Wójt poinformował, że wpływy z podatków znacznie zostały uszczelnione, ale są mieszkańcy 

w naszej gminie, którym się wydaje, że nie mają obowiązku płacenia podatków i opłat za 

odpady komunalne. 

 

Radny Krzysztof Kurdziel poinformował, że Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych na 

posiedzeniu analizowała ściągalność opłat za wodę, ścieki, odpady i czynsz oraz podatku od 

środków transportowych podatku rolnego i od nieruchomości za 2021 r., w związku z tym pytał 

czy takie osoby uchylające się od opłat nie powinny trafić na listę dłużników. 

 

Wiceprzewodniczący Rady w odniesieniu do informacji na temat remontu drogi Harendarskiej 

czy drogi do promu stwierdził, że te drogi są drogami gminnymi a nie drogami dojazdowymi 

do domostw i koszty tych dróg nie powinny być wliczane do danego sołectwa. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych o konieczności zwołania sesji 

nadzwyczajnej w najbliższym czasie, związanej z potrzebą wprowadzenia do budżetu gminy 

środków finansowych potrzebnych na wypłatę dodatku węglowego i dodatku do zakupu 

drewna.  
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Radna Grażyna Gładysz pytała czy w związku ze zbliżającym się dniem 11 listopada będą 

organizowane gminne obchody. 

 

Wójt poinformował, że 11 listopada w Izdebkach o godz. 14.00 odbędą się uroczystości  

z poświęceniem i oddaniem masztu powstałego w ramach projektu „Pod biało-czerwoną”, 

realizowanego pod honorowym patronatem Prezesa Rady Ministrów Mateusza 

Morawieckiego. Maszt ten będzie postawiony w miejscu pamięci narodowej gdzie mamy 

pomnik Grób Nieznanego Żołnierza, dąb katyński poświęcony jednemu z oficerów 

zamordowanego w Katyniu, obelisk poświęcony wszystkim, którzy zginęli w katastrofie 

lotniczej pod Smoleńskiem oraz gdzie jest posadzony dąb na pamiątkę stulecia odzyskania 

niepodległości. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLV zwyczajnej sesji Rady Gminy 

Nozdrzec, Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 

 


